
                                                 Odense, den 13. januar 2021 

Afbud: Peter Peiter 
Ordstyrer og kage i dag:  Desværre ingen kage i dag  
 
 
 
 

Referat fra skolebestyrelsesmøde – mandag den. 13. januar 2021, kl. 19.00-21.00 
Mødet afholdes virtuelt. 

 
kl. 19.05: Godkendelse af referat fra sidste møde i december. 
 Referatet blev godkendt. 

   
kl. 19.10: Covid-19     

Skolebestyrelsen drøftede forskellige erfaringer med den virtuelle fjernundervisning, som havde opstart for 5.-9. 
årgang midt i december og for 0.-4. årgang fra d. 4. januar. Følgende input og erfaringer blev vendt:  
Personalets input: 
Indskoling: Indskolingen har ikke Meet-møder hver dag. Skolen har indkøbt Chromebooks i september, men de er 
endnu ikke kommet fra Kina. 
Mellemtrin: Skolen forsøger at lægge den virtuelle undervisning så tæt på det normale skema som muligt. Den 
virtuelle undervisning går godt, oplever eleverne. De fleste elever er motiveret for den virtuelle undervisning. 
Lærerne er gode til at give hinanden gode ideer til nødundervisningen, nu hvor eleverne er hjemsendt. Der er øget 
fokus på at få mere fysisk aktivitet ind i den virtuelle undervisning. 
Udskoling: Det kan være lidt udfordrende at have nogle at de praktiske fag – for eksempel at lave fysikforsøg. 
Fysiklæreren er begyndt at optage videoer med forsøg.  
 
Forældrenes input: 
Det går væsentligt bedre denne gang i forhold til undervisningen. Der er generelt en rigtig god stemning i den 
virtuelle undervisning, oplever forældrene. Opfindsomheden og idéudviklingen af den virtuelle undervisning er stor 
blandt lærerne. Lærerne gør det godt, er børnenes tilbagemeldinger til deres forældre, når de bliver spurgt.  
Udskoling: Meet fungerer godt til fremlæggelser og undervisning. Det er hurtigere at kunne præsentere og  
fremlægge noget, også fra lærernes side. Der er fortsat elever, der ryger e-cigaretter i timerne. Der har været 
elever fra andre skoler ind på nogle af udskolingsklassernes Meet-møder i undervisningen. 
Mellemtrin: Det er meget lang tid at sidde til kl. 15 på Meet hver dag. Efter kl. 13 er koncentrationen mindre. Det 
gør en stor forskel i forhold til det sociale, om man har gruppearbejde på Meet. For nogle elever fungerer det, for 
andre er det sværere at få gruppearbejdet til at fungere. 
Forældre til indskolingselever oplever, at nødundervisningen er en større udfordring her end for mellemtrins- og 
udskolingselever, fordi eleverne ikke har så meget virtuel undervisning. Det betyder meget for børnene at mødes 
virtuelt. Der er et forældreønske om, at der kommer mere virtuel undervisning til eleverne i 1.-3. kl.  
Forældrene melder, at der er begyndt at være flere Meet-møder på 3. årgang, samt at der er kommet mere 
bevægelse og udetid i løbet af skoledagen. Det virker godt, at lærerne beder eleverne om at bevæge sig og gå ud.  
 
Forældrene i skolebestyrelsen opfordrer til, at undervisere henvender sig direkte til forældrene til de 
udskolingselever, der ikke har kamera på i undervisningen. Det virker bedre end en kollektiv besked på AULA. 
Indskolingen begynder at have behov for andre opgaver end træningsopgaverne. Det er en meget stor udfordring 
for både forældre og elever at holde motivationen og gejsten i forhold til træningsopgaver. 
Lærere i udskolingen giver udtryk for, at det er svært at finde på bevægelsesaktiviteter i den almindelige 
undervisning, hvor der er et pensum, der skal gennemgås. 

   
 

kl. 20.00 Evaluering af rusmiddelspolitik 
 Punktet udskydes til næste møde. 

 
kl. 20.30 Skolebestyrelsens årshjul   

 Skolebestyrelsens årshjul blev revideret. 
        

kl. 20.50 Kort nyt:    Morten  
  

Personalenyt:  



Camilla Hegart, som er nyansat lærer, har været på besøg på skolen. Hun vil være med på nogle Google 
Meetmøder i 5.a sammen med Karen Marie, inden hun starter d. 1. februar. 
Der blev ansat en ny pædagog til OBS-klasserne lige inden juleferien. Vedkommende har efterfølgende takket nej 
til jobbet. Der er nu indkaldt 2 nye ansøgere til samtale. Hvis ingen af disse bliver ansat, så bliver der lavet et nyt 
stillingsopslag.  
Mandag d. 18. januar 2021 starter 2. semesters skema. Der er sket skemaændringer i forhold til 9.a, hvor Jacob 
Lund overtager Camilla Faurskovs matematik. Jacob er matematikvejleder, og har mange års erfaring med at føre 
elever til eksamen. 
FSFO starter den 1. marts. Vi søger 2 pædagoger og 1 medhjælper til FSFO-en. Pt. er der kommet flest ansøgere 
til medhjælperstillingen. Der er pt. 58 børn til FSFO. 

 
 
Andet? 

 

kl. 20.55. Evt. 
Kontaktudvalget har møde den 10. februar. Der ønskes input til kvaliteten på dagtilbud og skoler – Hvad gør, at 
børnene har haft en god dag? Hvad skaber de bedste betingelser? 
Hvis man har input til dette, skal man sende en mail til Morten Ottosen. 

   
  
 

Punkter der er i proces: 
Elever i bad i gymnastik, Samarbejde med kontaktforældre (Niels og Morten), Principper for åben skole, ny 
    
Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, Værdiregelsæt fra 2011, Brug af billeder på Skoleporten, fra 2008 
 
 
 
 

 

 
 

Venligst Finn, Per og Morten 


